
Protokół nr 1/2025 

Posiedzenia Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Promocji Gminy 

z dnia 27 stycznia 2025r. 

 

W obradach uczestniczyli członkowie Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Promocji Gminy 
oraz zaproszeni goście według załączonej do protokołu listy obecności. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Przyjęcie porządku obrad Komisji.  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję w zakresie tematycznym Komisji. 
4. Sprawy bieżące, różne. 

 

Ad. 1. Posiedzenie Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Promocji Gminy otworzył 

Przewodniczący Komisji Marcin Drewnowski. Na podstawie listy obecności stwierdził 
prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli: Sekretarz Gminy Andrzej Pawluczyk, 

Krzysztof Sola – Zastępca Wójta Gminy oraz Klaudia Lisowska – pracownik Urzędu Gminy  
w Jedlińsku. 

 

Ad. 2. Przedstawiono porządek obrad Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Promocji Gminy. 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli porządek obrad Komisji. 

 
Ad. 3. Następnym punktem obrad komisji było zaopiniowanie projektów uchwał na sesję 

w zakresie tematycznym Komisji.  

Projekt uchwał nr 4 dotyczył wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic Gminy 

Jedlińsk. Szczegółowych wyjaśnień w zakresie omawianej uchwały udzieliła Pani Klaudia 

Lisowska. Członkowie Komisji jednogłośnie  5 głosami za przyjęli proponowany projekt 

uchwały.  

Następnie przystąpiono do omawiania projektu nr 8 dotyczącego przystąpienia do 

sporządzenia zamiany Nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Jedlińsk obejmujący obszar w obrębie części miejscowości Bierwiecka Wola, Janki, 

Jedlińsk, Lisów, Nowe Zawady, Płasków, Piaseczno. Szczegółowych wyjaśnień w zakresie 

omawianej uchwały udzielił Pan Krzysztof Sola – Zastępca Wójta Gminy. Członkowie 

Komisji jednogłośnie 5 głosami za przyjęli proponowany projekt uchwały.  

 

Ad. 4. W sprawach różnych poruszono następujące kwestie: 

- Radna Elżbieta Łoboda oraz Radny Mateusz Kucharczyk zgłosili nieprawidłowe 

działanie oświetlenia ulicznego w miejscowości Jedlińsk oraz Narty. 

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

       Przewodniczący 

       Komisji Infrastruktury, Rozwoju  

       i Promocji Gminy 

                                                           /-/ Marcin Drewnowski   
      


